
 

 

 

 

Pályázat 

Ellenőrző bizottsági tag pozícióra 

 

 

Bemutatkozás 

 Sziasztok! Tokai Tamás vagyok, harmadéves földrajz-történelem szakos 

tanárképzési hallgató. 2002-ben születtem Budapesten, gyermekkoromat 

Albertirsán nevelkedve töltöttem, majd gimnáziumtól kezdve ismét Budapestre 

jártam a XIV. Kerületi Teleki Blanka Gimnáziumba. Innen nyertem felvételt 

2021-ben az ELTE-re, ahol még ebben az évben megkezdtem tanulmányaimat. 

 

Tapasztalatok 

 A Hallgatói Önkormányzat és munkája már felvételemtől kezdve 

kifejezetten érdekelt, ezért is jelentkeztem első évemben mentornak és 

küldöttgyűlési képviselőnek is.  

Mentori jelentkezésem sikeres volt, és így a 2022-23-as, majd ezután a 

2023-24-es rendszerben is részt vettem. Mentori tapasztalataimat azért tartom 

hasznosnak, mert bár a mentorság elsődleges feladata az elsőévesek 

beilleszkedésének elősegítése, emellett alaposan ismerni kell a rájuk vonatkozó 

szabályokat, követelményeket és lehetőségeket, melyekkel az egyetemen 



rendelkeznek. Abban az esetben pedig, ha valamely fél részéről szabálytalanság 

történik, a gólyák először a mentorokhoz fordulnak.  

A mentorság mellett, mint fentebb írtam jelentkeztem képviselőnek is. Erre is 

mind 2022-ben, mint 2023-ban sor került. Mindkét évben először póttagként, 

majd rendes tagként részt is vettem a küldöttgyűlés munkájában. Képviselőségem 

alatt előfordult olyan eset, amikor egy kérdésre vagy éppen egy kérdés minél 

pontosabb és tisztább feltételére a válasz az Alapszabályban volt megtalálható. 

Ezért már képviselőségem alatt is használtam, viszonylag jól kitudok igazodni 

benne. 

 

Motiváció 

 Mint már korábban említettem a HÖK tevékenysége már gólya koromban 

is érdekelt, ezért már korábban is gondolkodtam valamilyen tisztségre való 

pályázásban. 

Végül azért kezdett el kifejezetten érdekelni az Ellenőrző bizottsági tagság, 

mert úgy látom, hogy a szabályosság és átláthatóság az egyik olyan ismérv, amely 

két szempontból is kiemelkedően fontos a HÖK-nek. 

Először is belső szempontból kiemelkedő, ugyanis minél jobban odafigyelünk 

ezekre, annál gördülékenyebben és pontosabban tudunk működni, a bürokrácia 

fogaskerekei annál kisebb akadályt jelentenek az effektív munkában. 

Másodszor is, az átláthatóság és szabályosság külső szempontból is érdeke az 

önkormányzatnak. Minél jobban látják a hallgatók, hogyan működünk, és minél 

inkább tisztában vannak azzal, hogy a szabályokat betartjuk, annál nagyobb 

eséllyel fordulhatnak az önkormányzathoz felmerülő problémáikkal, vagy akár 

annál nagyobb eséllyel mutathatnak érdeklődést a HÖK-ös szerepvállalás felé. 

 

Célok 

 Elsődleges célom a ciklus hátralevő részében mindenképp az, hogy 

Hegedűs Dávid és Kóczán Gergely mellett, valamint segítségével teljesen 

beletanuljak az Ellenőrző bizottság működésébe. Fontosnak tartom, hogy 

esetleges megválasztásom után minél nagyobb segítség lehessek számukra 

bármilyen felmerülő problémában, valamint hogy az EB mindennapi teendőiben 

is aktívan részt vegyek. 



Konkrét célként leírnám, hogy szeretném folytatni a bizottság online 

dokumentumtárának naprakészen való tartását, valamint folytatni szeretném a 

Nagy Fruzsina Réka által megkezdett rendszerezések szerkesztést (Például: 

Határozattár). Itt meg kell jegyeznem, hogy pályázatom leadásáig még nem 

sikerült Fruzsinával az itt említett rendszerekről hosszabban elbeszélgetnünk, de 

megbeszéltünk már egy időpontot, így erről majd szóban szeretném kiegészíteni 

a pályázatomat. 

Ezen kívül még szintén a pályázat leadása után fog sor kerülni az EB-teszt 

megírására is, ezzel kapcsolatban is majd szóbeli kiegészítést kívánok tenni. 

 

Köszönet 

 Szeretném megköszönni, hogy elolvastad a pályázatomat, ha bármilyen 

kérdésed van, keress bizalommal. 

Ezen kívül szeretném megköszönni Hegedűs Dávid és Kóczán Gergely bizottsági 

tagoknak a felkészítést és a beszélgetéseket. Előre is szeretném megköszönni 

Nagy Fruzsina Réka, korábbi bizottsági tagnak a beszélgetést, melyre jelen 

pillanatban még nem került sor. Valamint szeretném megköszönni Őri Bálint és 

Józsa Kornél volt bizottsági tagoknak a hasznos tanácsokat és beszélgetéseket.  
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